
§26 stk. b Beretning fra divisionsledelsen med særlig fokus på hvad divisionen har gjort for at 

fremme spejderarbejdes værdier og udvikling. 

 

Vi startede Divisionens spejder år i maj med at holde et ”åbent Divisionsledelses møde”  

Planen for mødet er vi, grupperne mellem, bliver enige om hvilke arrangementer vi vil afholde 

sammen og hvem står for at føre det ud i livet. 

Vi holdt mødet i Præstø, der var få repræsentanter til mødet. Der var repræsentanter fra: 

Klintekongen, Præstø, Peder Bodil, Divisionsledelsen, vores udviklingsteam og Hyttelauget 

Dehnshytten. 

 

Vi ville alle gerne have en masse fælles arrangementer men vi var for få til at løfte dem alle. Det 

store fokus for spejderarbejdet i Svend Gønges division ligger i de enkelte grupper og der vil jeg 

henvise til de 9 gruppers beretninger. 

 

• Fælles arrangementer der er afholdt: Udviklingsteamet holdt ”Bestyrelses kursus” 

• Ledere på tværs af divisionen har planlagt og afholdt:  

Træf for Mikro- og Mini spejdere og et Træf for Juniorer spejdere.  

• Vores Klaner har afholdt fælles møder.  

• For ledere og andre interesserede har vi fælles i Svend gønge deltaget i I-Scout, et 

internationalt løb styret over internettet af spejdere fra Holland. Vi er ret gode til det vi var i 

top 3 af danske deltagere. 

• Det efterlader vores Familiespejdere, tropsspejdere uden et arrangement hvor vi i divisionen 

har sikret os at de kunne møde andre spejdere uden for gruppen. 

• Vi notere os det i divisionen og sikre der kommer noget næste år så ingen spejder kommer 

gennem en gren uden et tilbud fra fællesskabet. 

 

Divisionsledelsen har løbende holdt DL-møder, de var sat efter en forventning om at vi ville stå i 

toppen af en pyramide med Teams under der løftede opgaver med, træf, netværk, uddandelse, 

Dehnshytten. Vi må konstatere at vi ikke fik Teams systemet til at fungere med medlemmer fra 

grupperne, derfor er hensigten fremad at vi skal have flere divisionsledelses møder for at løfte flere 

opgaver. 

 

Vi i Divisionsledelsen har haft en weekendtur og vil sige tak til Haslevspejderne for husly. Vi valgte 

sammen at weekenden skulle bruges på at spejde fremad, og dykkede ned i korpsets udviklingsplan. 

 

Vi i divisionsledelsen har fortsat traditionen med at besøge grupperne til Grupperådsmøder. Det 

giver os et indtryk af hvordan det går ude i landet og vores indtryk er også at grupperne er glade 

besøget. 
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Og så kom Covid-19 alt blev sat på pause og divisions rådsmødet rykket til et senere tidspunkt. 

Imens har der været afholdt Pilgrimsmarchen 

 

Med spejderhilsen Carsten & Klaphat 


